
Protokoll från Glömsta Fastighetsägareförenings ordinarie 
föreningsstämma den 3 maj 2011.

1. Val av ordförande vid stämman och anmälan av stämmoordförandens val av 
protokollförare

Lars-Olov Börjesson valdes till stämmans ordförande.

Lars Wahlström anmäldes av ordföranden till stämmans protokollförare.

2. Godkännande av röstlängd

En röstlängd cirkulerade för påskrift. Totalt antal röstberättigade medlemmar var 
17 stycken. Stämman godkände röstlängden.

3. Val av en eller två justeringsmän

Maie Hedin och Yvonne Wahlström valdes till att justera protokollet.

4. Frågan om stämman blivit utlyst i behörig ordning

Stämman ansåg att kallelse till mötet behörigen skett.

5. Fastställande av dagordning
Dagordningen godkändes av mötet med tillägget av punkt 17 ”Redovisning av 
medlemsenkät” samt punkt 18 ”Övriga frågor”.

6. Styrelsens årsredovisning och revisionsberättelse 

Verksamhetsberättelsen för år 2010 var bifogad kallelsen till stämman. Den godkändes
av mötet och lades till handlingarna.

Revisionsberättelsen för verksamhetsåret 2010 var bifogad kallelsen till stämman. Den
godkändes av mötet och lades till handlingarna.

7. Beslut om fastställande av resultaträkningen och balansräkningen samt om hur 
vinsten eller förlusten enligt den fastställda balansräkningen ska disponeras

Resultat- och balansräkningen för 2010 var bifogad kallelsen till mötet. 
Resultaträkningen godkändes av mötet.

8. Beslut om ansvarsfrihet åt styrelseledamöterna

Styrelsen beviljades ansvarsfrihet av stämman för det gångna året.

9. Frågan om arvoden till styrelseledamöterna och revisorer

Stämman godkände oförändrade arvoden för det kommande året.

10. Medlemsavgift för kommande verksamhetsår

Styrelsens förslag på oförändrad medlemsavgift på 200 kr för nästa verksamhetsår 
godkändes av stämman.
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11. Beslut om antalet styrelseledamöter och styrelsesuppleanter som ska väljas

Styrelsens förslag oförändrat antal, dvs 5 ordinarie ledamöter och 2 suppleanter, 
godkändes av stämman.

12. Val av styrelseledamöter och styrelsesuppleanter

Följande val godkändes av stämman:

a) Val av två styrelseledamöter på två år

Stämman godkände omval av Peter Kente, Lars Wahlström och Lars Johansson.
(Kvarstår 1 år Gudmund Rosenqvist och Lars-Olov Börjesson)

b) Val av två styrelsesuppleant på ett år

Stämman godkände omval av Mikael Jönsson och Bo Hammarström.

13. Val av revisorer och eventuella revisorssuppleanter

a) Val av en ordinarie revisor på ett år

Stämman godkände omval av Michael Lundström.
(Kvarstår 1 år Johan Rosén.)

b) Val av en revisorsuppleant på ett år

Stämman godkände omval av Mikael Sjögren.

14. Val av valberedning

Stämman godkände omval av Linda Saltin samt nyval av Per-Henrik Börjesson.

15. Val av stugfogde 

Mötet godkände omval av Mikael Sjögren.

16. Övriga ärenden som ska tas upp på föreningsstämman enligt lag eller 
föreningens stadgar

a) Motion angående byte av nuvarande föreningsstugan mot Glömstastugan.
Inlämnad av Björn Holmström.

”Fastighetsägarföreningen bör undersöka huruvida ett vår nuvarande föreningsstugan 
kan bytas mot Glömstastugan. Vi får då tillgång till en stuga som har allt det vi kan 
tänkas vilja ha i framtiden. Mysig miljö, vatten och avlopp samt utsikt över Glömsta.”

Denna fråga har varit uppe tidigare och då ville man från kommunens sida inte byta. 
Stämman ansåg dock att detta är så pass intressant så styrelsen fick i uppdrag att 
undersöka frågan igen.

b) Val av festkommitté

Yvonne Wahlström valdes till festkommitté. Någon ytterligare kandidat kunde 
stämman inte uppbringa vid mötet.

17. Redovisning av medlemsenkät

Gudmund Rosenqvist redovisade resultatet av medlemsenkäten angående 
föreningsstugan som sändes ut i samband med kallelsen.
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Totalt så har 31 svar inkommit. Av de som svarat på enkäten så önskar flertalet en 
förbättring av föreningsstugan genom att den byggs ut och att den ansluts till vatten 
och avlopp. Alternativt att arbete istället läggs på ett byte med Glömstastugan. De 
flesta kan också tänka sig en förhöjd medlemsavgift för att skynda på förbättringarna.

Ett flertal synpunkter inkom också på vad föreningen skall jobba med i framtiden.

Styrelsen kommer att beakta svaren på enkäten i det fortsatta styrelsearbetet.

Förslag framkom också att skicka ut en enkät till samtliga Glömstabor för att fånga 
upp vad icke medlemmar har för önskemål som skulle göra det intressant att gå med 
som medlem i föreningen.

18. Övriga frågor

a) Utskick på mail

Förslag kom att använda mail för utskick för att spara på porto. Styrelsen svarade att 
man idag kan abonnera på information från föreningen genom att på hemsidan gå in 
och meddela sin mailadress. Däremot så skickas för kallelser o dyl enbart via brevpost.

b) Gömmarbryggan

Samtal pågår för närvarande med kommunen hur vår nyttjanderätt skall tolkas vad 
gäller vår förenings befogenheter vad gäller Gömmarbryggan samt möjlighet till 
bilparkering i närheten. Styrelsen återkommer så snart som vi har något besked.

19. Avslutning

Mötesordföranden tackade mötesdeltagarna och förklarade stämman avslutat. 

   
Vid protokollet, Mötesordförande,

.............................................. ...............................................
Lars Wahlström Lars-Olov Börjesson

Justeras, 

.............................................. ..............................................
Maie Hedin Yvonne Wahlström
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